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برای اولین بار در منطقه اردستان صورت گرفت؛
اجرای شبکه فاضلاب در اردستان با 

مشارکت شهرداری
اصفهان – مرادیان: برای اولین بار اجرای شــبکه 
فاضلاب در شــهرک 209 اردســتان با مشارکت 

شهرداری و یکی از خیرین  عملیاتی شد.
مدیر آبفای اردســتان  اعلام کــرد: اجرای پروژه 
شــبکه فاضلاب شهرک 209 اردســتان به طول 
1400 متر اواســط شهریور آغاز شد و پیش بینی 
می شــود این پروژه تا روزهای پایانی مهر ماه به 

اتمام برسد.
رضا دهقانی به ضرورت اجرای شبکه فاضلاب در 
منطقه شهرک 209 پرداخت و اظهار داشت: این 
شهرک در بالادســت چاه شماره یک ،که یکی از 
منابع مهم تامین کننده آب شرب اردستان است 
قرار دارد، در نتیجه عدم اجرای شــبکه فاضلاب 
در این منطقه باعــث آلودگی منابع آب های زیر 

زمینی می شود.
مدیرآبفای اردســتان با بیان اینکه هم اکنون 40 
درصدجمعیت شهر اردستان تحت پوشش شبکه 
فاضلاب قــرار دارند عنوان کرد: از ســال 1376 
تاکنون حدود 40 کیلومتر شبکه فاضلاب در شهر 
اردستان اجراء شده است، این درحالیست که می 
توان با سرمایه گذاری بخش خصوصی و مشارکت 
ســایر دستگاه ها اجرای شــبکه فاضلاب در شهر 

اردستان را تکمیل نمود.
دهقانی با اشــاره به اینکه در حال حاضر 2 هزار و 
800 فقره انشعاب فاضلاب به مشترکین در شهر 
اردستان واگذار شده تصریح کرد: اگر 10 کیلومتر 
دیگر لوله گذاری شبکه فاضلاب با مشارکت بخش 
خصوصی در شــهرک هایی با تراکم 70 درصد به 
بالا اجرایی شود می توان 700 فقره دیگر  انشعاب 

فاضلاب  به متقاضیان واگذار کرد. 
وی بــا بیان اینکه فاز یــک تصفیه خانه فاضلاب 
اردستان در سال 1385 در مدار بهره برداری قرار 
گرفت خاطر نشان ساخت: در حال حاضر 14لیتر 
درثانیه میزان پســاپ تولیدی در اردستان است 
که این میزان پســاب  برای بیابان زدایی در  این 
منطقه کویری استفاده می شود اما طبق مطالعات 
صورت گرفته ظرفیت تولید پســاب در اردستان 

85 لیتر درثانیه برآورد شده است. 
مدیرآبفای اردستان تکمیل شبکه فاضلاب در این 
منطقه را ضروری برشــمرد و عنوان کرد: منطقه 
اردستان دارای 64 رشــته قنات است که یکی از 
تامین کننده های اصلی آب کشــاورزی  به شمار 
مــی آیند و بعضی از این قنــوات برای تامین آب 
شــرب مردم در فصول گرم سال نیز استفاده می 

شود. 

درهم شکستن تحریم ها با افزایش 
صادرات پالایشگاه ستاره خلیج فارس

 مدیرعامل شــرکت نفــت ســتاره خلیج فارس 
گفــت: علی رغم اعمال تحریم هــای ظالمانه علیه 
کشــور و قرار دادن پالایشگاه ستاره خلیج فارس 
در لیســت تحریم اســتکبار جهانی، ســودآوری 
بزرگ ترین پالایشگاه میعانات گازی جهان افزایش 

چشم گیری داشته است.
به گزارش روابط عمومی و بین الملل شرکت نفت 
ســتاره خلیج فارس، علیرضــا جعفرپور با تبریک 
فرارســیدن روز ملی صادرات، بیان کرد: شرکت 
نفت ســتاره خلیج فارس علاوه بر ایفای رســالت 
خودکفایی و تأمین ســبد سوخت کشور، یکی از 
بزرگ ترین صادرکننــدگان فرآورده های نفتی در 
منطقه خاورمیانه نیز محسوب می شود و علی رغم 
قرار گرفتن پالایشــگاه ســتاره خلیــج فارس در 
لیســت تحریم ها، با رویکردها و برنامه ریزی های 
راهبردی، صادرات این شــرکت از طریق مرزهای 
دریایــی رونــق یافته اســت و مقــدار فراوانی از 
فرآورده های ویژه ی تولیدی پالایشــگاه با رعایت 
منافع و مصالح شرکت و حفظ اقتدار ملی، از این 
مسیر صادر شده و سود و ارز آوری برای کشور را 

همراه داشته است.
وی افزود: شــرکت نفت ســتاره خلیــج فارس با 
برطرف ســازی و حل مشکلات و تنگناهای مسیر 
صادرات در تلاش اســت نقاط هــدف صادراتی و 
کشــورهای متقاضــی را با همــکاری ارگان های 
ذی ربط در جهت گسترش فعالیت سرمایه گذاران 
خارجی در عرصه صــادرات و ایجاد ظرفیت های 
جدید صادراتی با سرآمد شدن در بخش صادرات 
شناسایی کند و این مهم را به عنوان هدف کاری 

و توسعه سازمانی خود قرار داده است.
جعفرپور با اشاره به اهمیت صادرات شرکت ها به 
عنوان موتور محرکه اقتصادی و رمز بقاي آن ها در 
بازارهاي جهاني، ابــراز کرد: روز 29 مهر ماه، روز 
ملی صادرات، مي بایست سمبلي براي ارج نهادن 
به تلاش های انجام شده از سوي نیروی متخصص 
و جوانی که در راســتای پیاده ســازی شعار سال 
»تولید؛ دانش بنیان و اشتغال آفرین« شده و اثرات 
ناشــی از تحریم ها را کمرنگ جلوه داده قرار داده 
شــود. این جوانان متخصــص و توانمند با اتخاذ 
سیاست های کاربردی در مدیریت عرضه و تقاضا، 
ظرفیت های صادراتی را تقویت بخشــیده و راهی 
برای نفوذ و حضــور در بازارهاي جهاني را فراهم 
آورده اند و زمینه ســاز افزایش مذاکرات و توسعه 

بازاریابی های هدفمند شده اند.
مدیرعامل شــرکت نفت ســتاره خلیج فارس در 
پایان گفت: این شــرکت طی 6 ماه گذشته سال 
جاری بیشــترین حجم صــادرات دریایی از انواع 
فرآورده هــای ویژه تولیدی پالایشــگاه را به خود 

اختصاص داده است.

خبر

احداث خط ریلی راه آهن به پالایشگاه 
اصفهان

اصفهــان – مرادیان:مدیــر عامل شــرکت پالایش 
نفت اصفهــان در بازدید گروهی از ســرمایه گذاران 
و صنعتگران کشــور چیــن از  مجموعه پالایشــگاه 
اصفهان گفت: با اجرای 80 کیلومتر خط ریلی صنایع 
و کارخانه های مســتقر در محدوده شــاهین شــهر، 
پالایشگاه اصفهان تا سال 1405 به راه آهن سراسری 
متصل خواهند شد.محســن قدیری با اشاره به اینکه 
این شرکت با حرکت در راستای توسعه پایدار، توانایی 
تولیــد بیش از 400 فرآورده نفتــی را در آینده دارد، 
افزود: با اجرای این طرح شرکت پالایش نفت اصفهان 
می تواند سالانه 15 میلیون تن انواع فرآورده های نفتی 

را از طریق خطوط ریلی به سراسر کشور حمل کند.

جلوگیری از خروج 10 میلیون دلار ارز با 
تولید یک محصول پزشکی در البرز

مدیر عامل منطقه ویژه اقتصــادی و فرودگاه بین 
المللی پیام گفت: 70 درصد نیاز کشور به ژل های 
تزریقی بین مفصلی که بخش زیادی از آن پیش از 
این وارد می شد توسط یک شرکت دارویی در این 
منطقه تولید و تامین می شــود.اکبر قنبرپور افزود: 
این واحد دانــش بنیان به عنوان تنها تولید کننده 
ژل های تزریقی بیــن مفصلی بر پایه هیالورونیک 
اسید با ویسکوزیته بالا توسط متخصصان داخلی و 
با اســتفاده از ظرفیت های بومی موفق شده تا 70 
درصد نیاز کشــور در این بخش را تامین کند.وی 
خاطرنشــان کرد: با تولیدات صورت گرفته توسط 
این شرکت واردات این محصول تا حد بسیار زیادی 
کاهش یافته و سالانه به طور متوسط از خروج 10 

میلیون دلار ارز از کشور جلوگیری می شود.

 مخزن جدید زیدشت طالقان 
انتهای پاییز وارد مدار می شود

مخزن ذخیره آب روستا زیدشت طالقان با 95 درصد 
پیشرفت فیزیکی تا آذر امسال آماده بهره برداری می 
شــود.علی جوادی معاون بهره برداری و توسعه آب 
شــرکت آبفای البرز با اعلام این خبر گفت: با هدف 
اطمینان از ذخیره سازی مناسب و جلوگیری از قطع 
یا افت فشار آب در روستای زیدشت طالقان ، عملیات 
احداث مخزن ذخیره  500 متر مکعبی این روســتا 
از تابســتان امسال آغاز  شــد و پیش بینی می شود 
تــا آذرماه به مدار بهره برداری وارد شــود.وی هزینه 
احــداث این مخزن را 23 میلیــارد ریال ذکر کرد و 
افزود: شبکه فرسوده و قدیمی توزیع آب زیدشت نیز 
از سال های گذشته تاکنون توسط آبفای البرز اصلاح 
و نوسازی شــده اســت که با بهره برداری از مخزن 
جدید، مجموعه تاسیسات آبی پایدار برای مردم این 

روستا، ایجاد خواهد شد.

به منظور کلنگ زنی شهرک زنجیره فوتوولتاییک 
انرژی های تجدیدپذیر ایران

وزیر اقتصاد وارد کرمان شد
وزیر اقتصاد به منظور کلنگ زنی احداث شهرک زنجیره 
فوتوولتاییک انرژی های تجدیدپذیر ایران 29 مهرماه 
وارد فرودگاه بین المللی هاشمی رفسنجانی شهر کرمان 
شد.به گزارش ایسنا، احسان خاندوزی وزیر اقتصاد در 
سفری دو روزه جهت بازدید و کلنگ زنی چند پروژه به 
اســتان کرمان سفر کرد.برپایه این گزارش، عصر امروز 
29 مهرماه وزیر اقتصاد در بدو ورود به اســتان کرمان 
به شهرســتان زرند جهت بازدید از کارخانه کک سازی 
سفر کرده و پس از آن به شهرستان بافت برای شرکت 
در جلســه شورای اداری این شهرستان خواهد رفت.به 
گزارش ایسنا، در دومین روز سفر وزیر اقتصاد و دارائی 
به کرمان، خاندوزی پس از ادای احترام به مقام سردار 
شــهید حاج قاسم ســلیمانی، جهت آئین کلنگ زنی 
پنل های خورشــیدی و شــرکت در جلسه هماهنگی 
بانک های استان و چند جلسه داخلی استان، سفر خود 
را به پایان می رساند.شهرک زنجیره فوتوولتاییک انرژی 
های تجدیدپذیر ایران در زمینی به مساحت 27 هکتار 
و در مدت 18ماه به بهره برداری خواهد رسید.بنابراین 
گزارش، خاندوزی در نخستین برنامه خود در کرمان از 
واحدهای قطعه سازی و طرح توسعه هواپیمایی ماهان 

بازدید کرد.

خبر

شــهردار تبریز گفت: اصلاح قانون محدوده 
و حریم شــهر از الزاماتی است که باید طبق 
تاکیــد مقام معظم رهبــری مبنی بر حفظ 
حریم شــهرها و لزوم قرار گرفتن در اختیار 
شــهرها بدون ملاحظات تقسیمات سیاسی 

مورد توجه قرار گیرد.
یعقــوب هوشــیار در مجمــع شــهرداران 
کلانشــهرهای ایران اظهار کرد: متاسفانه در 
کلانشــهرها، اراضی ملی داخل محدوده در 
اختیار شهرداری نیست و به همین دلیل در 
پی نبود نظارت کافی از سوی شهرداری نمی 
توان از ساخت و ساز غیرمجاز صورت گرفته 

ممانعت کرد.
وی افزود: افراد ساکن در این منطقه، اراضی 
را تصرف نکرده اند، بلکه افراد سودجو نسبت 
به این کار اقدام می کنند. خواهشمندم این 
موضوع مدنظر باشد که در سطح کلانشهرها 

مدیریت اراضی ملی با شهرداری ها باشد.
شهردار تبریز با اشاره به ضوابط سختگیرانه 
میــراث فرهنگی در حریــم بافت تاریخی 
شــهر نیز گفت: ضوابط سختگیرانه میراث 
فرهنگــی در حریم بافت تاریخی شــهرها 
موجب خروج ســکنه ایــن بافت و متروکه 
ماندن آن شده و انتظار می رود این ضوابط 
از ســوی نمایندگان مجلس و دولت اصلاح 

و بازنگری شود.

نماینــده شــهرداران کشــور در ســازمان 
شــهرداری ها و دهیاری های وزارت کشــور 
خریــد و افزایــش اتوبوس های شــهری را 
نیاز کلانشــهرهای کشور دانســت و افزود: 
کلانشــهرها در راســتای کاهــش ترافیک 
شــهری و آلودگی محیط زیســت نیازمند 
تجهیز و نوســازی ناوگانی اتوبوسرانی خود 
هستند که دولت در این حوزه می تواند نقش 

تعیین کننده ای داشته باشد.
وی بهره گیری از ظرفیت مناطق آزاد کشور 
با هدف وارد کردن  خودرو به ناوگان حمل و 

نقل عمومی شهرها را در زمینه حل مشکلات 
مربوط به ترافیک شهرها مهم دانست.

هوشــیار تصریح کرد: عدم پرداخت ســهم 
دولت از پروژه های ملی کلانشهرها همچون 
قطار شــهری، مشــکل دیگری اســت که 
نیازمند تعامــل و پیگیری ایــن موضوع از 
اسلامی  نمایندگان مجلس شــورای  طریق 

هستیم.
وی اضافه کرد: فاینانس 420 میلیون یورویی 
خط 2 متــروی تبریز در انتظار تأیید معاون 
اول رئیس جمهور اســت که با اختصاص آن 

شاهد پیشرفت چشمگیر در عملیات عمرانی 
قطار شهری تبریز خواهیم بود.

شــهردار تبریز تصریح کرد: آمار زمین های 
اوقافی نیز در شــهرهای بزرگ بالا اســت. 
اگر همــه این اراضی در اختیار شــهرداری 
باشــد، شــهرداری ها مانع دخل و تصرف و 

دست اندازی سودجویان می شوند.
وی خواســتار تخصیــص حــق و حقــوق 
شــهرداری هــا از محل مــاده 101 قانون 
شــهرداری از امــلاک دولتی بــرای تامین 

سرانه های عمومی شد.
هوشــیار بهره گیــری از طرفیت زمین های 
دولتی واقع در محدوده شهرها مثل پادگان 
ها، زندان و اداره جات برای توســعه ســرانه 
فضای ســبز را  خواســتار شــد و در بخش 
دیگری از ســخنانش به حل موضوع املاک 
قولنامه ای که سال هاســت به دغدغه مهم 

شهروندان تبدیل شده اشاره نمود.
وی توجــه روز افــزون به موضوع پســماند 
شهری را ضروی دانست و بر احیای دریاچه 
ارومیــه تاکید و گفت: احیــای این دریاچه 
خواسته نه تنها شهروندان تبریز بوده بلکه با 

آینده مردم چند استان ارتباط دارد.
وی در پایــان محقق شــدن تکالیف دولت 
در برنامه ششم توســعه در زمینه هوشمند 

سازی شهرها تاکید کرد.

شهردار تبریز خواستار شد: 

اصلاح قانون حریم و محدوده شهرها

دکترحیدر صفر پور در  نشســت با خبرنگاران که به مناســبت 
هفته تربیت بدنی برگزار شــد، افزود : با افتتاح این پروژه ها که 
حدود 62 میلیارد تومان هزینه در بر داشته است حدود 35 هزار 

متر مربع هم به فضای ورزشی فارس افزوده خواهد شد
تکمیل پروژه های نیمه تمام در اولویت قرار دارد

مدیرکل ورزش و جوانان فارس در ادامه ســخنانش به تکمیل 
پروژه های نیمه تمام اســتان فارس اشاره کرد و افزود: با توسعه 
فضاهای ورزشی مخالف نیســتم اما اولویت ما تکمیل افزون بر 
300 پروژه نیمه تمام اســت که برخی از آنها با توجه به اینکه 

زمان زیادی گذشته، مستهلک شده است.
۲۶ مهرماه در تقویم کشورمان به نام روز تربیت بدنی و 

ورزش نام گذاری شده است
صفر پور ادامه داد: محور ســوم تدوین شده در ستاد بزرگداشت 
هفتــه تربیت بدنــی و ورزش، محور عمرانی اســت که در این 
راســتا تا پایان هفته تربیت بدنی 30 پــروژه عمرانی جدید در 
14 شهرستان استان به بهره برداری می رسد که با بهره برداری 
از آنها به سرانه ورزش استان بیش از 53 هزار و 456 متر مربع 
اضافه می شــود.مدیرکل ورزش و جوانان اســتان فارس اضافه 
کــرد: میزان هزینه کرد تکمیل پروژه هــای مورد بهره برداری 
بالغ بر 62 میلیارد و 700 میلیون تومان است.وی با بیان اینکه 
از زمان حضور خود در این پست مدیریتی بر یک رویکرد تأکید 
داشته ام و این رویکرد آن است که هیچ پروژه ای افتتاح نخواهد 
شد به جزء اینکه پروژه قابل بهره برداری باشد، گفت: آفتی که 

امروز گریبان پروژه های بزرگ ورزشــی فارس را گرفته اســت 
پروژه های ناقص اســت.صفرپور خاطر نشان کرد: فارس استانی 
پهناور است و در جهت استفاده مناسب از این فضاهای ورزشی 
با بهترین بهره وری باید ســاخت پــروژه های جدید و تکمیل 
پروژه های نیمه تمام با اولویت نیاز آن باشــد.وی با بیان اینکه 
امروز تکمیل پروژه های نیمه تمــام فارس بر هر اقدام دیگری 
اولویت دارد، گفت: تعریف پــروژه های جدید که باری را بر بار 
آینده اســتان اضافه می کند با هیچ منطقی ســازگار نیست. از 
سوی دیگر ما مخالف توسعه زیر ساخت ورزش نیستیم اما باید 
این موضوع با برنامه ریزی و تأمین اعتبار مشخص پیش رود تا 
معضلی که امروز با آن مواجه ایم بیشتر نشود.مدیرکل ورزش   و 

جوانــان فارس تصریح کرد: در حال حاضر هم آمادگی واگذاری 
پــروژه های نیمه تمام را به بخــش خصوصی در قالب ماده 27 
جهــت تکمیل و بهره برداری داریــم و هم صمیمانه از خیرین 
جهت حضورشان در این عرصه دعوت می کنیم. چرا که با اضافه 
شــدن  هر متر مربع سرانه ورزشــی در نگاهی طولانی مدت از 
سرانه فضای مراکز درمانی کم خواهد شد.صفرپور در این نشست 
به ســؤال یکی از خبرنگاران در خصــوص نبود معلم ورزش در 
برخی مدارس، پاســخ داد: باتوجه به جلســاتی که با آموزش و 
پرورش برگزار شــد و یکی از این جلســه ها با حضور وزرای دو 
سازمان بود که منتج به انعقاد یک تفاهم نامه میان وزارت ورزش 
و جوانان و آموزش پرورش شد، این تفاهم نامه به سراسر استان 
ها در حال ارجاع می باشد تا مشکلات مربوط به این حوزه رفع 
شود.وی ابراز کرد: باتوجه به همدلی که میان آموزش و پرورش 
و ورزش و جوانان شکل گرفت اما نیاز است تا این همدلی بیشتر 
شود و میان مجموعه ورزش و جوانان در سطح شهرستان های 
اســتان با شهرداری ها چه در ســطح کلانشهر شیراز و چه در 
سطح شهرستان های استان افزایش یابد تا هدف گذاری استفاده 
از اماکن ورزشی با یک مسیر واحد پیش برود.صفرپور ادامه داد: 
با وضعیت فعلی که پیش می رویم شاهد گران شدن ورزش می 
باشیم و وظیفه ما این است که ورزش ارزان در اختیار مردم قرار 
دهیم . این در حالی است که بخشی از تأمین ورزش ارزان و ارائه 
آن به مردم به همکاری و ظرفیت های مشترک بین دستگاهی 

بر می گردد.

 با بودجه ای بالغ بر۶۲میلیارد تومان حدود ۳۵ هزار متر مربع

30پروژه به فضای ورزشی فارس افزوده خواهد شد

نماینده مردم سمنان، مهدیشهر و سرخه در مجلس شورای اسلامی 
از ایجاد کریدور شــرق به غرب و شــمال به جنوب در حوزه ریلی 
بــه عنوان یک ضرورت و الزام جدی یاد کرد.دکتر عباس گلرو 28 
مهرماه در مراسم آئین بهره بردادی از قطار مسافری سمنان - دامغان 
و شاهرود به مشهد مقدس که با حضور سید میعاد صالحی ، معاون 
وزیر راه و شهرســازی و مدیر عامل راه آهن جمهوری اســلامی 
ایران،نماینده ولی فقیه در استان، هاشمی استاندار، خانی نماینده 
مردم شــاهرود و میامی در مجلس شورای اسلامی و ...برگزار شد 
اظهــار کرد: توجه خاص به  حوزه حمل و نقل ریلی و هوشــمتد 
سازی راه آهن از زمان پذیرش مسئولیت توسط دکتر صالحی ، کاملا 
مشهود است. وی تصریح کرد: جمهوری اسلامی ایران در موقعیتی 

بسیار حســاس قرار دارد و لذا لزوم ایجاد کریدور شرق به غرب و 
شــمال به جنوب در حوزه ریلی امری کاملا لازم و ضروری است 
. نماینده مردم سمنان، مهدیشهر و سرخه در مجلس شورای اسلامی 
با اشاره به اهمیت صنعت ریلی در دنیا افزود: انتظار می رود که در 
بودجه سال 1402 به گســترش حوزه راه آهن توجه خاص شود.

گلرو گفت: مسئولان ، وسیله ای برای اعلام مطالبات مردم هستند 
و راه اندازی این قطار نشــانه وحدت مردم و مسئولان استان است.

وی با بیان اینکه حلاوت و شیرینی راه اندازی این قطار محلی رابه 
تمام  مردم استان تقدیم می کنیم  از تلاش مسئولان ملی و محلی 
بمنظور راه اندازی این قطار قدردانی کرد. سیدمحمدرضا هاشمی 
اســتاندار سمنان نیز با بیان اینکه یاد و خاطر سرهنگ  دوم شهید 

محمد عباســی که از پرسنل خدمتگزار نیروی انتظامی و از اهالی 
خدوم بسطام در استان سمنان بوده و طی چند روز اخیر در سراوان 
به درجه رفیع شهادت نائل آمدند ، را گرامی می دارم  گفت:امروز 
یکی از مطالبات به حق مردم استان یعنی قطار محلی ، محقق گردید 
که از تلاش تمامی عزیزانی که در راه اندازی این قطار همت نمودند 
، قدردانی می کنم. وی تصریح کرد: 540 کیلومتر مسیر راه آهن در 
استان سمنان با بیش از 27 ایستگاه به صورت روزانه میزبان بیش 
از 30 هزار نفر از هم  میهنان ما به ســمت مشهد مقدس است که 
بالغ بر 1000 نفر از این زائران از اهالی استان سمنان هستند. هاشمی 
گفت: مردم نجیب استان به منطور سفر به مشهد مقدس به دلیل 

تقویت خطوط ریلی و همچنین ایمنی سفر از قطار استفاده کنند.

رتبه چهارم کشور در جذب اعتبارات

ضرورت ایجاد کریدور ریلی »شرق به غرب« و »شمال به جنوب«

سازمان 
آگهی ها

روزنامه

02
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1

 مدیرکل بهزیستی استان کرمانشاه با اشاره 
به فرا رســیدن روز عصای ســفید، گفت: 
کرمانشاه پنج هزار و 333 فرد نابینا و کم 
بینا دارد.فرحناز محمدی با اشــاره به فرا 
رســیدن 23 مهر ماه و روز عصای سفید، 
اظهار کرد: استان کرمانشاه در مجموع پنج 
هزار و 333 نابینا و کم بینا دارد که از این 
تعداد ســه هزار و 503 نفــر را مرد و یک 
هزار و 830 نفر را زنان تشــکیل می دهند. 
وی افــزود: از مجموع پنج هــزار و 333 
نابینا و کم بینا در اســتان کرمانشــاه سه 

هزار و 103 نفر به صورت مادرزادی نابینا 
هستند.مدیرکل بهزیستی استان کرمانشاه 
با اشــاره به اینکه 2 هــزار و 225 نابینای 
ســطح خفیف در اســتان کرمانشاه وجود 
دارد، تصریح کرد: یک هزار و 2 نفر دارای 
نفر معلولیت متوسط، یک هزار و 488 نفر 
معلولیت شــدید و 588 نفــر از معلولیت 

خیلی شدید برخوردار هستند.
محمدی با اشــاره بــه اینکه بهزیســتی 
کرمانشاه برای پیشگیری از موارد نابینایی 
و کم بینایی نسبت به بینایی سنجی اقدام 
می کند، بیان کرد: بهزیستی استان در این 
راســتا نسبت به بینایی ســنجی کودکان 
سه تا پنج ســال اقدام می کند و از ابتدای 
سال جاری 35 هزار کودک بینایی سنجی 
شــده اند. وی خاطر نشــان کــرد: بینایی 
ســنجی کــودکان در مراکــز پایگاه های 
سلامت، مراکز مثبت زندگی انجام می گیرد 
و پس از شناسایی کودکان به مراکز درمانی 
معرفــی و در صورت کم برخــوردار بودن 

تحت حمایت بهزیستی قرار می گیرند.

مدیرکل بهزیستی کرمانشاه:

کرمانشاه ۵333 فرد نابینا و کم بینا دارد


